
          

Motie:  Onderzoek ondergrondse parkeergarage  
Ingevolge artikel 35 Reglement van Orde 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 15 december 2015, 

Constaterende dat : 

1. De ruimtelijke kansen verkenning grotendeels is gebaseerd op het verwerven en slopen van bedrijfs-
panden, garages en sociale woningen voornamelijk om de aanleg van netto ca 115 extra parkeerplaat-
sen mogelijk te maken en de logistiek te verbeteren. 

2. Deze extra parkeerplaatsen nodig zijn om in het centrumgebied uitbreidingsmogelijkheden te faciliteren. 
3. Voor deze ingrepen voldoende draagvlak onder de direct betrokken bewoners, ondernemers, winkeliers 

en eigenaren van het onroerend goed ontbreekt. 
4. De kosten gepaard gaande met deze ingrepen rechtvaardigen nader onderzoek naar alternatieve moge-

lijkheden om de parkeeropgave op te lossen 

Overwegende dat: 
1. De variant van een ondergrondse parkeergarage financieel aanzienlijk voordeliger kan zijn dan de thans 

voorliggende oplossingen 
2. Ingrepen in het gebied in strijd zijn met eerdere toezeggingen van de gemeente dat voor 2018 geen in-

grepen in gebied 1 plaatsvinden. 
3. De te onderzoeken variant buiten dit gebied ligt. 

Verzoekt het college van Burgemeesters en wethouders: 

1. De ruimtelijke en constructieve mogelijkheden te onderzoeken van een twee laagse ondergrondse par-
keergarage met voldoende capaciteit voor 150 auto’s , en 100 fietsen op de lokatie Binnenhof . 

2. Hierbij uit te gaan van gratis parkeren. 
3. De garage uit te rusten met voldoende laadvoorzieningen voor elektrische auto’s en fietsen 
4. De garage zo te situeren dat deze de fundering vormt voor het door college voorgestelde paviljoen. 
5. De financiële  consequenties hiervan in beeld te brengen in de vorm van een stichtingskostenoverzicht 
6. De resultaten van dit onderzoek aan de raad voor te leggen uiterlijk eind eerste kwartaal 2016 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Barendrecht, 15 december 2015 

PvdA Coby van Deursen 


